
Bestyrelsesmøde 18/8 2024 

 

Formand: 

Ny staldmedarbejder ansat. Julie starter med en uges overlap med Alba. Vi vil gerne at Julie overtager 
mere af det ansvar der er knyttet til elevhestene, så der sker færre fejl.   

Vi har holdt møde med kommunen angående regler for tildeling af tilskud. Vi skal have talt med 
kommunen omkring forbrug af vand og el.  

Kasserer: 

Morten har fået adgang til konti og der er bogført. Resultat pt er meget tæt på det budgetterede. Det er 
lidt kompliceret at få overblik over kontering og bogføring.  

Stalden: 

Vi har fået stråfoder fra ny leverandør. Foreløbigt ser det rigtigt godt ud. Mobilepay indbetalingerne er 
vanskelige at håndtere bogføringsmæssigt. Vi lukker de nuværende numre og kan i stedet tilknytte 
Mobilepay til Zakobo.  

Vi skal have købt kalk og maling. Rengøring af staldene bliver planlagt fra d. 13/9 til d. 23/9.  

Vi skal have set på fjernelse af uønskede buske/ukrudt på og omkring staldene – punkt til næste 
arbejdsdag.  

Vi skal have lavet løsdriften. Muligvis et projekt der hedder at vi selv piller ned og får en professionel til 
at sætte ny beklædning på. Overvej om det er muligt at lave en afskærmning i løsdriften, så der kan 
lukkes af ifbm med nytåret.  

Alle er bokse er besatte.  

Vi har vinterfoldene i fokus. Vi laver et udkast og helst i så god tid, at hestene kan nå at møde hinanden 
på sommerfoldene.  

Centerudvalg: 

Endnu en god arbejdsweekend. Ikke helt så meget fremmøde som normalt, men en kæmpe indsats fra 
dem der mødte op. Til næste gang, så laver vi en liste specielt til pigerne og udpeger en voksen til at 
holde dem i gang.  

Vi følger op på, hvem der har lagt hvor mange timer, så regnskabet kan gøres op.  

Næste arbejdsweekend: 28+29 september 

Rotundeprojekt viser sig at være noget af en opgave. Der er nogle stolper der er seriøst udfordrende. 
Morten har stadig en ambition om, at den er brugbar inden vinteren for alvor sætter ind.  

Morten ønsker sig: 1) en motorsav, 2) en buskrydder mere. Vi har en udfordring med de buskkanter der 
løber hele vejen rundt langs vores vej (mod bjergmarken og langs løsdriften). Det er en kæmpe 
udfordring at holde dem i skak.  Vi skal måske spørge Vej & Park om der er mulighed for at rydde det.  

 



Bekymring for vores indkørsel ifbm vejarbejdet. Camilla har god dialog med Hoffmann. Planen er, at 
der lægges asfalt mod bjergmarken mandag og tirsdag og mod Loddenhøj senere på ugen. Entreprenør 
forventer at de er færdige senest fredag. 

Der er lavet dronefotografering af området i dag. Liljes morfar har fotograferet. 

Frederik er kastreret – de tre andre bliver steriliseret i slutningen af september.  

 

Elev- og juniorudvalg: 

Der skal ses på 2 heste i denne uge, den ene til låns. Hvis lån bliver en realitet, skal vi have lavet en god 
kontrakt. Masser af fremvisninger på Gucci, men hun har desværre fået en hovbyld.  

Vi lejer en af rideskolens bokse ud.  

Vi tager på Store Hestedag med 4 heste.  

Der bliver ikke ridelejr i efterårsferien, der bliver udbudt eneundervisning + Sjov ferie mandag og 
tirsdag.  

Tanker ifht flere medlemmer. Måske vi kunne udbyde kæphesteridning? 

 

Strategi: 

Vi diskuterer hvor vi vil hen rent strategisk. Der kommer nogle meget fine forslag på bordet. Vi arbejder 
videre.   

 

Beredskabsplan: 

Vi vil gerne lave en beredskabsplan der dækker planer for: 

• Ulykke med personskade (beskrivelse af hvad man gør, opkald til 112, hvor kan ambulance 
køre ind, hvad gør man, førstehjælpskursus) 

• Ulykke med skade på hest (vi skal have et vagtdyrlægenummer der virker!) 
• Brand (branddøre skal virke, vi skal have procedurer for hvor hestene lukkes hen, hvilke porte 

skal lukkes etc) 
• Oversvømmelse/vandskade (hvor lukkes der for vandet ved brud på vandledning, hvad er 

proceduren ved voldsomme regnskyl) 
• Udbrud af smitsom sygdom blandt heste (overvejelser ifbm isolation af heste, opslag etc). 
• Manglende vand (ved nedbrud på forsyning, hvordan sikrer vi hestene vand) 

Måske et opslag uden for på døren/porten med kontakttelefonnumre, så forbipasserende kan kontakte 
ved behov.   

Vi skal have opsat en tavle i mellemgangen, der beskriver hvordan man skal agere i forskellige 
situationer, inkl et akut vagtdyrlægenummer.  

Morten (kasserer) tager den.  



Dagsorden staldmøde 1/9 

• Info om arbejdsweekend 
• Status på nyt stråfoder 
• Evaluering af stævne 
• Vinterfolde 
• Dialog om åbne låger ud mod staldgangen 
• Understrege at broen ved Bjergmarken ikke må rides på 
• Vi arbejder på beredskabsplaner og på strategi 

 

Årshjul: 

August: stævneweekend 

September: Arbejdsweekend 

Oktober: Skift til vintersæson 

 

  

 

 

 

 

 

  


